
Hjadstrup Lunde Lokalråd 

 

Mødereferat 16. juni 2022 

 
Bestyrelsesmedlemmer der var fremmødt: 
 
Conny Pedersen, Arne Erlund, Allan Ewertsen, Bente Rasmussen, Kristian Lajgaard Pedersen, Lars Jensen, Hans Jørgen 
Larsen og Gurli Toft. 
 
Afbud fra: Brian Kristensen. 
 
 
Velkomst ved Arne Erlund. 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde 7. april 2022 - blev godkendt. 
 
Økonomi : Der er 6.368,52 kr i kassebeholdningen. 
 
Evaluering af Filmprojekt: 
Der er blevet optaget en lille kortfilm der vedr. Hjadstrup / Lunde området.  
Den er blevet rigtig god og når den er blevet færdigredigeret vil den blive sendt ud på mail, til alle der er medlemmer 
af Hjadstrup Lunde Lokalråd.  
 
Vedr. Loppemarkedet den 12. juni på Kappendrup Torv - så blev det igen i år en rigtig stor succes. 
 
Hvordan gør vi os synlige nok?   Hjemmeside ?   Facebook mm. 
 
Vi har pt. Hjadstrup Lunde Lokalråds gruppe - på Facebook, er det nok ???? 
 
Kan vi gøre os mere synlige med en hjemmeside ??? 
 
Der arbejdes pt. på en model hvor alle Lokalrådene kan samles 
 
VI SAVNER GODE IDEER TIL LOKALRÅDETS ARBEJDE. 
 
Vedr. Bike-station - så venter vi stadig på en dato, hvor den vil blive sat op. 
 
På Landdistrikt rådets årsmøde blev der bl.a. talt om varmeplaner for alle landområder. 
Fjernvarme/ varmepumper. 
 
Sommerfest: 
Der afholdes sommerfest lørdag den 20. august 2022 på Kappendrup Torv -  
Musikken sponsoreres igen i år af Kappendrup Bageren. ( en 4 mands orkester ) og der vil også blive amerikansk 
lotteri. 
 
Næste Møde: 
Torsdag den 1. september 2022 - hos Arne Erlund  Kappendrup. 
 
 
Eventuelt:  
Der var kommet en forespørgsel om en evt. legeplads i Lunde midtby.  
Arne Erlund vil tage kontakt til spørgeren. 
 
Der var også en forespørgsel om oprensning af Hjadstrup gadekær. 
Dette emne har været oppe tidligere, og vi kan meddele at Kommunen ikke oprenser  
branddamme mere grundet forurening, det vil være utroligt dyrt. En stor del af  
branddammene er udlagt til private - gerne de grunde de støder op til. 
Arne Erlund vil tage kontakt til spørgeren. 
 
Spørgsmål til Sankt Hans næste år 2023. 
Er der nogen der har forslag til hvor der evt. kan afholdes Sankt Hans i Kappendrup. 
Så vil vi gerne høre nærmere. 


